香港中國旅行社有限公司

CHINA TRAVEL SERVICE (HK) LTD. 牌照號碼: 350273

2017 內蒙古助學六日之旅

2017 Inner Mongolia Students' Sponsorship 6 Day Tour

第一天(10月27日):香港飛北京【CA118 08:30-11:40】→北京飛呼和浩特 【CA1105 16:25-17:50】

乘機抵達,晚餐後入住酒店

晚餐:西貝蓧面村文化餐(學習搓搓舞、體驗搓莜面,品嘗內蒙古西部特色蓧面宴)

內蒙古呼和浩特市成吉思汗大街體育場西門西貝蓧面村(0471-6511866)

住宿: 五星呼和浩特香格里拉酒店

D1: (27th Oct) Hongkong to Beijing 【CA118 08:30-11:40】 → Beijing to Hohhot 【CA1105 16:25-17:50】

On arrival, check into hotel after dinner.

Dinner: Xibei Oat Noodle Village Cultural Dinner (learning cultural dance and experiencing local noodle making, savouring western Inner Mongolian specialty noodle banquet)

Hotel: 5 Stars Shangri-La Hotel, Hohhot

第二天(10月28日): 呼和浩特【家訪貧困受助學生、大學進行結對儀式】

於住宿酒店用早餐

午餐:在被訪同學家用簡單午餐

晚餐:於大學內用餐

住宿: 五星呼和浩特香格里拉酒店

D2: (28th Oct) Hohhot [Home visit to sponsored student, Student Engagement Ceremony at the University]

Breakfast: at hotel

Lunch: simple local food at home of the student Dinner: with students at the University canteen

Hotel: 5 Stars Shangri-La Hotel, Hohhot

第三天 (10月29日): 呼和浩特-昭君博物院-敕勒川草原文化旅遊區(80公里 車程1.5小時) 聖主廣場、呼和敖包、碗哈達敬酒儀式、射箭、詐瑪宴、篝火晚會(90公里 車程1.5小時)

午餐:德順源燒麥風味餐

晚餐:風味詐馬宴 (大約15人左右表演,邊用膳邊看演出,有開全羊儀式)

住宿: 敕勒川草原塔拉艾木格帆布蒙古包(有地暖)

D3: (29th Oct) Hohhot - Zhaojun Museum - Chilechuan Grassland Cultural Tourist Area (80 Km, 1.5 hours drive) the Khan's Square, Hohhot Yurt, Silver Bowl Hada Toasting Ceremony, Archery, Mongolian Bonfire Grand Banquet (90 Km, 1.5 hours drive)

Lunch: Mongolian dumpling lunch

Dinner: Mongolian Grand Banquet (with whole roasted lamb presentation ceremony and Mongolian cultural songs and dance during dinner)

Hotel: Mongolian Grassland Yurt (with heated ground)

香港中國旅行社有限公司

CHINA TRAVEL SERVICE (HK) LTD. 牌照號碼: 350273





第四天 (10 月 30 日): 敕勒川草原—響沙灣 (60 公里,車程 1 小時)—享用沙漠泳池傍晚觀賞日落響沙灣景區景點:

悦沙島(騎駱駝、觀光火車、衝浪車、鄂爾多斯婚禮表演、海灘休閒區等)

仙沙島 (騎駱駝、過沙車、衝浪車、摩托車、高空滑索、軌道自行車、高爾夫揮杆聯繫等)

銀肯響沙灣 - 位於鄂爾多斯境內的,地處呼和浩特市包頭市,鄂爾多斯市金三角的中心,被稱為"黃河金腰帶"上的"金紐扣",地勢呈半月形,是一個巨大的響沙回音壁,故稱響沙灣。入住蓮花酒店的尊貴客人,專享度假客人專用通道暢玩沙漠活動套票(個別專案需另付費,請以景區公佈的詳細活動為主),酒吧、咖啡廳、飲品區無限暢飲,享用室內恒溫泳池、健身房,晚上參加酒店內的主題晚會、互動遊戲。

蓮沙島是一個以佛教文化為主的讓人真正放鬆的地方。蓮沙度假島上碩大的蓮花度假酒店是不用 磚、瓦、沙、石、水泥、鋼筋而建造的綠色建築,環保生態,是心靈深處的一片淨土

午餐:蓮花島自助餐 晚餐:蓮花島自助餐

住宿:響沙灣蓮花渡假酒店

D4: (30th Oct): Chilechuan Grassland – Resonant Sandy Bay (60 Km, 1 hour drive) – relax at the desert pools and enjoy the evening sunset

Scenic Spots:

*Resonant Sandy Bay is in the Ordos region, located in the Golden Triangle centre of Hohhot, Baotou and Ordos City. The area is also known as the "Golden Button" on the "Golden Belt of the Yellow River". The terrain is half moon shaped, forming a huge echo wall, thus it's called the Resonant Sandy Bay.

*Yuesha Island (camel ride, sightseeing train, surfing car, Ordos wedding ceremony performance, beach recreation)

*Xiansha Island (camel ride, a ride across the sand, surfing car, motorcycling, aerial cableway, track bike, golf)

*Liansha Island is a truly relaxed place with a buddhist culture. The Lotus Resort Hotel on the island is the only one of its kind in the world which is built not of bricks, tiles, sand, stone, cement and steel. It is a unique green and environmental friendly infrastructure. It is often referred to as a pure soul land. Hotel guests of Lotus Resort Hotel are provided with package tickets enabling them to use dedicated channels for the various desert activities (some special activities may be subject to a fee payment. Please refer to the Resort published details). Unlimited free drinks are offered at the bar, coffee shop and beverage areas. Guests are encouraged to enjoy the indoor heated pool, gym room and join the themed evening performances and interactive games.

Lunch: Buffet at Lotus Resort Hotel
Dinner: Buffer at Lotus Resort Hotel

Hotel: Resonant Sandy Bay Lotus Resort Hotel

香港中國旅行社有限公司

CHINA TRAVEL SERVICE (HK) LTD. 牌照號碼: 350273



第五天(10月31日): 響沙灣-成吉思汗陵 (車程1.5小時)- 呼和浩特(280公里,車程4小時)

【成吉思汗陵園】是國內外有影響的帝王陵,成陵主體建築由三座蒙古包式的大殿和與之相連的廊 房組成,由達爾扈特人守護和祭祀,至今已有800多年的歷史了。

午餐: 康巴什賀福記餐廳

晚餐:錦江國際大酒店-海鷗執委會火鍋回謝宴

住宿:五星呼和浩特錦江國際大酒店

D5:(31st Oct) Resonant Sandy Bay - Genghis Khan Mausoleum (1.5 hours drive) - Hohhot (280 Km, 4 hours drive)

Genghis Khan Mausoleum is an over 800 years old temple devoted to the worship of Genghis Khan, the founder of the Mongul Empire. The main building is composed of three Mongolia halls and bungalows, guarded by Mongolian monks who lead special worship memorial ceremonies.

Lunch: Kang Bash Hefu Memorial Restaurant

Dinner: Hot Pot dinner at Inner Mongolia Jin Jiang International Hotel

(Appreciation hot pot dinner held by Seagull Executive Committee)

Hotel: 5 Stars Inner Mongolia Jin Jiang International Hotel



第六天(11 月 1 日): 呼和浩特飛北京【CA1118 11:15-12:35】北京飛香港【CA115 15:30-19:00】 早餐後送機場,乘坐航機飛往北京轉返香港

D6: (1st Nov) Hohhot to Beijing 【CA1118 11:15-12:35】 → Beijing to Hong Kong 【CA115 15:30-19:00】 Depart for the airport after breakfast, flight back to Hong Kong via Beijing.

*** 行程到此結束,敬祝各位旅途愉快! ***

*** Have a pleasant journey! ***

